
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Ministeren for by, bolig og landdistrikter

Dato: 28. maj 2014

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Samrådsspørgsmål P
Ministeren bedes redegøre for, hvorfor der ikke er taget tilstrækkeligt hensyn
til lokal synspunkter og argumenter i forbindelse med den igangværende pro-
ces for organisering og udpegning af nye LAG-områder, og ministeren bedes
besvare henvendelsen fra LAG Faaborg-Midtfyn af 28. maj 2014, jf. ULØ alm.
del – bilag 156, og svare på, om ministeren vil godkende og give tilladelse til,
at LAG Faaborg-Midtfyn kan fortsætte med sin lokal LAG som ønsket

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

På udvalgets vegne

Hans Christian Schmidt
formand
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